
 
 

 

Vedrørende Skolebestyrelsesreferat 

1. Godkendelse af referat 

a. Godkendt efter tilretning.  

b. Der blev opfordret til at referatet læses igennem inden det 

sendes afsted og renskrives. Referat fra sidste møde blev 

tilrettet og sendt rundt igen. Det blev godkendt efter 

tilretning.  

c. Beslutning: Jes laver en skabelon til næste gang og 

præsentere denne ved næste møde. 

2. Elevrådet 

a. Udgår til næste møde. 

 

3. Høringssvar 

a. Budgetmodel for almenområdet, alle forslag vil give en fordel 

for Gungehusskolen. Der gives tilskud til 3 faglige ledere i 

alle modeller, hvilket er relevant. 

b. Forslag A 

i. Der gives kompensation til 22 elever – uden hensyn 

til klasser 

ii. Der gives midler til tre faglige ledere i grundbeløbet 

c. Forslag B 

i. Der gives kompensation til 22 elever – med hensyn til 

klasser 
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ii. Der gives ikke budget til over 25 elever – med 

hensyn til klasser 

iii. Der gives midler til tre faglige ledere i grundbeløbet 

d. Forslag C 

i. Der gives kompensation til 22 elever – uden hensyn 

til klasser 

ii. Der gives midler til tre faglige ledere i grundbeløbet 

iii. 5 mio. kr. af den samlede residual afsættes til 

nødlidende skoler 

e. Forslag D 

i. Afregning før den 5/9. Vil helt konkret betyde af vi får 

pengene for de børn som kommer ind fra den dag de 

starter 0.klasser den 1. maj, i stedet skal vi undvære 

betaling for 9. klasserne i samme periode. 

f. Fordele og ulemper ved de 3 forslag drøftes, bred enighed 

om at pege på forslag C, der kan dog med dette forslag 

være usikkerhed om den fortsat er gældende næste år uden 

ny drøftelse. 

g. Beslutning 

i. Vi aftaler at pege på forslag C, desuden også takke 

ja til forslag D.  

ii. Følgende emner kunne indgå i et høringssvar: 

1. Der bliver fortsat skåret i budgettet til 

ekskluderede børn.   

2. Og et ønske om en gennemskuelig 

fordelingsproces af fordeling af de 5 millioner 

og  

3. Hvad er kriterierne for nødlidende skoler? Et 

kriterie kunne være hvor mange ekskluderede 

elever har en skole og hvor mange 

børnesager har skolen pr. klasse.  

h. Søskendekriterier se bilag 

i. Forslag A 

1. at der fortsat foretages årlige 

distriktsjusteringer for at sikre tilstrækkelig 

kapacitet. 

ii. Forslag B 

1. at søskende kriteriet justeres så 0-3 klasse 

fortsat har søskendegaranti, men der ikke 

gives garanti til børn med søskende i ældre 

klasser. 

iii. Beslutning 

1. Enighed om at pege på forslag B, der må 

gerne stå i høringen at det fortsat er relevant 

at distrikterne justeres i henhold til optag på 

skolerne. 

i. Råderumsforslag, se bilag 

i. Forslag 1 

1. Skoler, SFO’er og klubber sparer 3,8 mio. kr. i 

2024 ved at nedsætte driftsforbruget. 

Driftsforbruget omhandler arrangementer, 

indkøb af materialer og ture ud af huset. 
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Med dette forslag vil der være arrangementer 

eller lignende i 2024, som ikke kan 

gennemføres. Da besparelsen indføres med 

halvårseffekt, er det en relativ stor del af 

budgettet.  

Alle institutioner vil blive besparet ligeligt med 

udgangspunkt i den vanlige fordelingsnøgle 

efter elev- og medlemstal. 

ii. Forslag 2 

1. Overskud fra skoler og klubber i 2024 

inddrages. 

2. Institutionerne i Center for Skole og 

Uddannelse har mulighed for at søge 

overførsel af mindreforbrug for 2023 til 2024 

for 3,7 mio. kr. Dette mindreforbrug kan 

overføres og inddrages til en etårig 

besparelse. 

3. Skoler, SFO’er og klubber vil med dette 

forslag ikke blive beskåret i deres almindelige 

budgetter. 

4. Forslaget er en engangsbesparelse, da den 

ellers kan medføre en uhensigtsmæssig 

økonomisk adfærd på skolerne. 

iii. Beslutning 

1. Der skal ikke spares yderligt på 

driftsbudgettet der ar sparet rigeligt over de 

sidste år. Almen skolen betaler for 

specialklasserne og skoleområdet skal spare 

igen hvorfor der peges på forslag 2. 

 

4. Gungefestival 

a. Der havde været debatteret om overskuddet fra 8. årgangs 

bod skulle gå til dem selv. Det skal det. Overskuddet fra 

resten af festivalen fordeles af yngste og ældste elevråd. 

b. Modtagerklassen laver pastasalat. 

c. SB står for mad indkøb, alle er enige om, at det alt skal 

leveres til døren. 

d. Mette taler med Louise om aftale med Føtex, der laves 

indkøbsliste i forlængelse at næste SB-møde. 

e. Sille finder ud af hvad Mette og Michael har hjulpet med 

sidstes år og hvilke opgaver de gerne vil afhænde. 

 

5. Fortsættelse af arbejdet med forældretilfredshedsundersøgelsen 

a. I henhold til handleplanen skal der vælges indsatser. 

i. Vi går videre med de udvalgte indsatser fra sidste 

SB-møde i marts 2024 og vi overholder 

procesplanen.  

 
6. Meddelelser 

a. Formand: 

i. Orienteringsmøde om budget den 2. maj, invitation 

fra kommunen om at deltage. Mette sender 

invitationen rundt.  
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ii. Ole deltager i næste møde med alle formænd for 

skolebestyrelser. Ole har inviteret Mette til at deltage 

i samarbejde mellem daginstitutioner og skoler – med 

henblik på bedre overgang 

b. SKOK: 

i. Udgår 

c. Medarbejder 

i. I gang med fagfordeling og der sker meget. Morten 

møder skolen den 2. maj med flagalle og flødeboller. 

d. SFO og Klub 

i. Glæder sig til nye børn. Fokus på, at forældre og 

børn informeres rettidigt om SFO/klub rokade i maj 

på 1. årgang og 3 årgang. 

e. Ledelsen: 

i. Kort Camillas stilling er slået op, der er lavet 

procesplan. Jes og Camilla deltager i 

ansættelsessamtalerne.  

 

7. Eventuelt 

a. Forslag om forældre aften om digitaldannelse fra forældre 

på første årgang, vi havde en temaaften om samme emne 

for 2 år siden, men tager naturligvis ideen med til 

planlægningen af næste temaaften. 


